
Zápisnica 

z pokračovania 8 .  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 8. novembra 2019 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavol Zajac – dobrý večer, dovoľte aby som vás privítal na pokračovaní ôsmeho zastupiteľstva, sme 

v bode rôzne a začneme návrhom na úpravu rozpočtu, poprosím pána predsedu finančnej komisie 

Ing. Marián Benka – návrh na úpravu rozpočtu číslo štyri v časti prenesené kompetencie a číslo päť 

v rámci škôlky, v rámci rozpočtového opatrenia číslo štyri ktoré bolo predložené, také najvýznamnejšie 

veci, ktoré sú, je presun dotácií na stravu žiakov základnej školy, v rámci bežných výdavkov, bežných 

príjmov následne bežných výdavkov, potom je to zúčtovanie dotácií Wifi pre teba, na ktoré sme dostali 

vo výške štrnásť tisíc dvesto päťdesiat, kamerový systém osem tisíc a vybudovanie detského ihriska vo 

výške štrnásť tisíc dvesto päťdesiat, kamerový systém  osem tisíc a vybudovanie detského ihriska  tu  je 

osem tisíc, potom odpoviete vy, čo sa týka bežných výdavkov tak jedná sa len o bežné úpravy, ktoré sú 

a v rámci kapitálového, kapitálových výdavkov je to tiež presun týchto príjmov, ktoré následne 

rozpočtovým opatrením číslo päť majú prenos do, majú prenos do kapitálových výdavkov, ktoré sú tak 

isto ...... v rámci vlastných zdrojov, to znamená, Wifi pre teba  z vlastných zdrojov deväťsto deväťdesiat 

euro, kamerový systém  tritisíc euro, detské ihrisko dvetisíc euro,  vlastné zdroje, potom to detské ihrisko 

pri kultúrnom dome tam vlastne je navýšenie na ten posunovací systém,  

Ing. Pavel Zajac – ja by som to navrhoval presunúť do ďalšieho roka,  to tento rok už nemáme šancu  to 

vybudovať, keď to objednám tak to zostane visieť  

Ing. Marián Benka – ak sa nevyčerpajú, tak sa presúvajú 

Ing. Pavel Zajac – no ako chcete, mne je to jedno, ale hovorím vám, je to nezmysel objednávať to teraz 

na zimu, ako aj to nemáme šancu zapojiť 

Pavol Šimun – ale tam bolo písané, že to treba zúčtovať do konca roka, či nie 

Ing. Pavel Zajac – ale pozor, toto je iné 

Peter Kováč  – to sú naše, naše peniaze 

Ing. Pavel Zajac – pozor, to je iné ihrisko 

Ing. Marián Benka – to je naše ihrisko, ale je to vyčlenené, máme to v rozpočte 

Ing. Pavel Zajac – dobre, v poriadku, ak ste sa takto rozhodli,  

Ing. Marián Benka – bude sa presúvať do ďalšieho roka 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ja som vám včera povedal, že na tom ihrisku chceme dokončiť ešte ten 

chodníček, chceme kúpiť dlažbu, dneska začali montovať obrubníky  

Bc. Zdenko Urva – kto bol 

Ing. Pavel Zajac – tieto moje hyeny,  Ďuro Vacho to riešil 

Bc. Zdenko Urva – a do tej výšky 

Ing. Pavel Zajac – áno, do tej výšky toho schodíka, ja som im to bol ukázať, ja som to bol aj kontrolovať 

Pavol Šimun – ja som to bol teraz pozrieť, a to prečo tak vysoko  

Ing. Pavel Zajac – na tom sme sa predsa dohodli, tam to bolo takto 

Bc. Zdenko Urva – ale tam bolo po tú prvú  

Ing. Pavel Zajac – ale my ten svah spravíme, my to dosypeme úplne tam kde 

Bc. Zdenko Urva – ale aj tak je tam, môžem 



Pavol Šimun – no 

Bc. Zdenko Urva – do toho schodíka či tam pod schodíkom je ešte taká ako 

Ing. Pavel Zajac – do schodíka, do schodíka je výška, bude to dosypané s tým, že tam bude tá rovná 

podlaha a tá bude slúžiť ako to pódium, tak sme sa dohodli 

Bc. Zdenko Urva  - áno, tak, len, dobre 

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec, ja som ešte mám odložených päť mačín trávnika, čiže s tých piatich mačín 

spravím prechod stredom akože to bude vlastne vstup do toho detského ihriska, áno, to bude prvá vec 

a za druhé všetky tieto boky vysadím s tým, že budú v kôre, čiže bude bezbariérový prístup z vrchu na 

jednu terasu aj na druhú terasu  

Bc. Zdenko Urva – tam treba potom taký kus zošikmiť 

Ing. Pavel Zajac – to všetko bude dosypané, tam dáme zem len ja potrebujem tie obrubníky medzi tým 

ináč by sme to nemohli robiť 

Bc. Zdenko Urva – tie obrubníky, že keď 

Ing. Pavel Zajac – počúvaj ma, bude to, do roviny  to k tomu schodíku to ide, bude to po úroveň budovy 

a potom to ide šikmo po tú cestu,  

Bc. Zdenko Urva – áno, áno 

Ing. Pavel Zajac – takto to ide, hej  

Peter Kováč – len jednu otázočku, nie je to na úroveň izolácie 

Pavol Šimun – nie  

Ing. Pavel Zajac – ale pozor, my sme sa dohodli aj tak to spravíme, pri budove spravíme okapový chodník 

bez dlažby,  

Pavol Šimun – to hore 

Bc. Zdenko Urva – neprie sa to o budovu ale  

Ing. Pavel Zajac – neoperie, spraví sa tam  okapový chodník, 

Bc. Zdenko Urva – Maťo sa pozri ako to najlepšie vyjde a sprav to tak, uvidíš ako to bude 

Ing. Pavel Zajac – dobre  

Pavol Šimun – lebo tam je, ja som to bol pozrieť, keď som šiel sem teraz ten obrubník oproti izolácii ako 

je aj obruba spravená je rozdiel asi tridsať centimetrov  

Ing. Pavel Zajac – čo 

Pavol Šimun – áno aj  

Ing. Pavel Zajac – akože výškovo, akože nad 

Pavol Šimun – áno,  

Ing. Pavel Zajac – nad izoláciu 

Pavol Šimun – áno, určite 

Ing. Pavel Zajac – ale nie 

Pavol Šimun – ale veď som to robil, tak viem, ancijáša jeho  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, pôjdem sa pozrieť na to, dobre, ale ja som sa dohodol s Maťom 

Pavol Šimun – keď sme to prvýkrát zrovnávali s Tomášom, tak preto sme išli tak dole, lebo sme povedali, 

že ten prvý schodík necháme, ten betónový, kde sme boli teraz 

Ing. Pavel Zajac – ja som potom, hovorím, boli tam s Maťom 

Pavol Šimun – ako Jana chcela tú plošinu tam a ja som povedal, že musíme ísť s tým nižšie, lebo ak to 

zodvihneme tak všetka voda nám bude zatekať dnuká do objektu 

Bc. Zdenko Urva – toto Maťo keď plánoval tak toto ne vedel, sme sa bavili na ten prvý schodík 

Pavol Šimun – veď to tam vidno, teraz ako je to stiahnuté tak vidno, kde tá tehla  



Ing. Pavel Zajac – ale podľa mňa, my keď tam vyrobíme ten okapový chodník, to je prvá vec, celá tá 

plocha bude vyspádovaná mierne do toho, do toho detského ihriska akože osobne si myslím, že nebude 

tam problém  

Pavol Šimun – dobre, ja nedbám  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čo sa týka ešte ďalších vecí je tam, ohľadom tých kamier, tam bola vysúťažená 

nižšia cena asi jedenásť tisíc päťsto, povedal  

Ing. Pavel Zajac – pôvodne bola dvanásť tisíc 

Ing. Pavel Zajac  - hej, ale je tam vysúťažená nižšia cena, čiže bude tam tá nižšia cena, vysúťažená  

Ing. Marián Benka – a z toho je osem tisíc dotácia 

Ing. Pavel Zajac – hej, osem tisíc dotácia 

Bc. Jana Majerová - hej 

Bc. Zdenko Urva – stále sa ja spýtam na tie kamery, bude sa dať pripojiť alebo nedá sa dohovoriť, žeby 

sme tam nejakú tú kameru dali aj k tomu ihrisku  

Ing. Pavel Zajac – Zdeno, automaticky ideme  podávať ďalšiu žiadosť na rozšírenie toho kamerového 

systému  

Bc. Zdenko Urva – dobre 

Ing. Pavel Zajac – a tam si povedzte, čo tam chcete, lebo my ešte nebudeme mať dokončený tento celý, 

celý projekt, ktorý bol spravený ale automaticky tam nahodíme ďalšie lokality, ktoré tam poviete, ja som 

im to na začiatku povedal, že chcem aby to bol otvorený systém, kde sa dajú pripájať ďalšie veci, čiže aj 

to tak robia  

Bc. Zdenko Urva – dobre 

Pavol Šimun – ja sa chcem spýtať jednu jedinú vec, kto to bude spravovať 

Ing. Pavel Zajac – spravovať, tým, hovorím, že ja som momentálne povedal, bude to podľa mňa spravovať 

tá firma, ktorá to vybuduje, čiže altisáci, ktorý nám robia aj zabezpečovačku, lebo momentálne to budú 

altisáci, ďalšia vec, čo sa týka systému, čo sa týka systému, tam normálne sa vypracuje v zmysle GDPR 

normálne veci, prístup, a za ďalšie, hovorím, momentálne to bude fungovať v režime, že žiadna 

obrazovka tu nebude iba server, kde skrátka keď sa bude, keď sa niečo udeje, tak sa chytí, stiahne, pustí 

sa to, nič viac 

Pavol Šimun – ale nestiahneš to bez obrazovky, obrazovku tam musíš mať  

Ing. Pavel Zajac – tak to ja neviem 

Pavol Šimun – ale ja viem,  

Ing. Marián Benka – kúpime 

Pavol Šimun – nie, musí tam byť obrazovka,  

Ing. Pavel Zajac – to už ja neviem 

Pavol Šimun – bez obrazovky to nestiahneš  

Bc. Zdenko Urva – na tom servery to koľko ukladá, 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa sme sa dohodli na týždni  

Pavol Šimun – Paľo, podľa zákona maximálne pätnásť dní môže byť uložené  

Ing. Pavel Zajac – dohodli sme sa na týždni, sa mi zdá, hovorím ja naozaj to mienim používať vtedy ak 

sa dačo udeje a bude treba pozrieť kamerový záznam tak sa pozrie kamerový záznam,  

Ing. Marián Benka – podľa mňa je dva týždne málo asi je to otázka, aký veľký server bude ale dva týždne 

je asi málo tam  

Ing. Pavel Zajac – dôvod 

Ing. Marián Benka – nákup ?času 



Ing. Pavel Zajac – ale prečo, ale však keď sa dačo zistí, tak sa dá pozrieť na kamerový  

Pavol Šimun – ale čo ako 

Bc. Jana Majerová – ale nie 

Pavol Šimun – ale tu je zo zákona dané, že nemôžeš mať dlhšie dáta uložené ako pätnásť dní 

Ing. Marián Benka – ale vravím, že týždeň  je málo 

Peter Kováč – to je sedem dní, no tak sa dá predĺžiť, viac uložiť 

Pavol Šimun – ale pätnásť dní 

Ing. Marián Benka – veď to hovorím, že sedem dní je málo  

Ing. Pavel Zajac – ja vám tieto zmluvy môžem kľudne poskytnúť, lebo to je vlastne súčasťou tej dodávky, 

lebo majú vypracovať všetky tieto zmluvy aby sme skrátka dodržali zákon, samozrejme bude obec 

označená tabuľkami, že teda obec je monitorovaná kamerovým systémom a všetky tieto vtákoviny ktoré, 

dobre, otázky ešte k tomuto, je diskusia, nech sa páči  

Ing. Marián Benka – ešte by som povedal ďalšie veci, čo sú v rámci päťky 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ing. Marián Benka – čo sú najvýznamnejšie, tak je tam prenesenie originálnych kompetencií tých tisíc 

päťsto euro, to je stavebný dozor proste patrilo to k tej akcii, tak nech je to aj zúčtované ako v škole, 

a všetko čo ako sme spravili, to sme ešte riešili a všeobecné služby ostatné je to vlastne povýšené 

aktuálne o uhradené faktúry kde sa vlastne prečerpáva už rozpočet na úpravy, pánom Medvecom 

realizované a dovoz štrku, tak isto,  

Ing. Pavel Zajac – no hovorím, teraz chce pani riaditeľka doviesť na tú cestu ten štrk, tak hovorím, tak to 

spravíme, berte to tak, tatra štrku je zhruba sto päťdesiat euro aj s dovozom, dneska ešte vám poviem, 

dneska bol vlastne ten projektant na tú prípojku, čiže bol aj elektrikár, presne sme sa dohodli kadiaľ to  

má ísť, kde to bude vytiahnuté a toto všetko by malo byť zrealizované do konca roka, včetne projektov, 

všetko, to isté sa budem snažiť aby bol projekt vlastne na ten vodovod, na ten vodovod na tú ulicu, hej 

aby bol projekt spravený do konca roka 

Peter Kováč – neriešil si to prerezanie cez cestu 

Ing. Pavel Zajac – ktoré prerezanie 

Peter Kováč – tie žľaby, či to máme v rozpočte vôbec 

Katarína Resutíková Mandyčevská – pri kostole katolíckom  

Ing. Pavel Zajac – ja som dohodnutý s Černákom, len vlastne nacenili tam vlastne to čo som vám poslal, 

ten žľab, ten nacenili, len on mi povedal jedno, jednu vec, že bude to o trochu drahšie lebo vtedy to 

naceňovali tak, že majú ti všetky stroje, musia sem zasa doniesť všetky stroje, hej, lebo vtedy boli tu  

Ing. Marián Benka – teraz v zime to nemá zmysel robiť 

Peter Kováč – no dobre, 

Ing. Marián Benka – môžeme to dať do rozpočtu a uvidíme /ďalej nerozumieť/ JCB by dali lesy  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Marián Benka – a dôležitá poznámka je tá, že tie žľaby sú zakúpené, neviem dvetisíc či dvetisíc 

päťsto 

Bc. Jana Majerová – hej 

Ing. Pavel Zajac – áno, tie sú odložené 

Pavol Šimun – ja som sa chcel spýtať, keby sa kvôli tomu JCB, veď tu nebude toľko výkopov a neviem, 

Tomáš ako je s robotou, podľa mňa by si nenašiel čas 

Ing. Pavel Zajac – ako môžem sa spýtať Peťa, lebo on s Tomášom bežne spolupracuje, tak ako ak s tým 

bude súhlasiť, tak my s tým nemáme problém  



Peter Kováč – to skôr ide o to prerezanie 

Pavol Šimun – lebo  

Ing. Pavel Zajac – prerezanie vieme vybaviť ale všetci majú rezačky asfaltu to je prvá vec a keby nemali 

tak vieme to vybaviť od cestárov, príde Maroš Podhora to prerezať len tu ide o to, že budeme musieť 

podľa mňa na aspoň na dva tri dni odstaviť tú cestu a budú musieť všetci chodiť okolo a prerezať to 

Pavol Šimun – to určite áno a teraz možno aj na týždeň lebo už je také počasie, aby  

Bc. Zdenko Urva – nejdeme, teraz sa to nebude riešiť tam  

Pavol Šimun – nebude sa to 

Ing. Pavel Zajac- neviem, no pozrite sa, záleží to od voľných kapacít, viete teraz že do Vianoc sú všetci 

rýchlo a zbesilo tak ja neviem  

Peter Kováč – veď to už, na jar je to reálnejšie   

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, otázky 

Ing. Marián Benka – no, potom ešte sa kúpi kuchyňa do bytu a tie plechy a žľaby na tej päťke, čiže to sa 

zohľadňuje v rozpočte v rámci 

Ing. Pavel Zajac – no a ešte ja na tú strechu plaváreň, hej, a ešte sa spýtam, neviete niekto, kto by mal 

nejakú väčšiu plošinu aby to dokázali na tej plavárni vymeniť, lebo on by mal stáť na ceste až na onom 

a cez potok by to dokázal dočiahnuť  

Pavol Šimun – veď tak Vetráka zavolaj  

Ing. Pavel Zajac – Petrovi, majú na Agrostave  

Pavol Šimun – majú aj veľká aj malú 

Peter Kováč – aj ja mám kontakt na Dorčiaka, čo k nám chodí,  ak by mal čas  

Ing. Pavel Zajac – tak prosím ťa, pošli mi číslo, nech sa s ním dohodnem, lebo nevidím dôvod aby sme 

tam stavali lešenie  

Peter Kováč – chodia aj v meste stromy vypilovať, robí kadečo pre mestský úrad  

Ing. Pavel Zajac – lebo hovorím, nevidím dôvod aby sme tam stavali lešenie, to je ako nezmysel, tam 

stavať lešenie  

Pavol Šimun – alebo Ľudovi Ďurianovi povedať, nech spraví cvičenie  

Bc. Jana Majerová – požiarne  

Pavol Šimun – s plošinou z Bystrici  

Ing. Pavel Zajac – aj to je možno že riešenie, len či sa to dá, musím zistiť  

Pavol Šimun – budú si zručnosti zdokonaľovať  

Ing. Pavel Zajac – no neviem, či sa tá veľká plošina vôbec rozbalí na tej ceste  

Pavol Šimun – to je druhá vec  

Ing. Pavel Zajac – dobre, poďme k rozpočtovým opatreniam,  má ešte niekto nejaké otázky, ak nie tak 

poprosím uznesenia  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 8 – 16/2019 zo dňa 8. novembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová   
Katarína Resutíková Mandyčevská – šestnástka bola to, že sme, že odkladáme zastupiteľstvo 
Pavol Šimun – dohodli sme sa na tom, že ak je to tak, tak Zuzana to prečísluje, ale mal by byť posledný 
záznam pätnásť 
Katarína Resutíková Mandyčevská – ja mám  poznačené, že šestnástka 
Ing. Pavel Zajac – mám to ísť pozrieť na stránku, že čo je zverejnené 
Katarína Resutíková  Mandyčevská – zverejnené ešte nie sú, vonku sú na nástenke ale na stránke nie 
sú 
Ing. Pavel Zajac -  ale Zuzana ich pred tým zverejňuje ako ich vyvesuje 



Pavol Šimun – no dobre, dohodli sme sa, že Zuzana posunie, no  
Ing. Pavel Zajac – dobre 
Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 8 – 16/2019 zo dňa 8. novembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová  berie na vedomie rozpočtové opatrenie číslo 4/2019 premenené kompetencie 
Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, osem, Jano Turčan chýba, dobre 
Pavol Šimun – ospravedlnený, hej 
Ing. Pavel Zajac – áno  
Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 8 – 17/2019 zo dňa 8. novembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová  schvaľuje rozpočtové opatrenie číslo 5/2019 
Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, ideme do ďalšieho dobu rôzne tá 
vyraďovacia komisia, na základe včerajšej dohody kto tam bude, poprosím o uznesenie, nemá význam 
k tomu diskutovať ak teda niekto nechce k tomu diskutovať 
Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 8 – 18/2019 zo dňa 8. novembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová  schvaľuje vyraďovaciu komisiu v zložení: predseda Ing. Pavel Zajac, členovia Ing. Benka, Ing. 
Fischerová a p. Majoroš 
Ing. Pavel Zajac – dobre ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem a teraz ešte v rôznom máme vyriešiť podnety 
prokuratúry, čiže  tam tiež svojim spôsobom sme sa dohodli, že tam tie uznesenia sa dneska zrušia s tým, 
aby sa dali pripraviť 
Pavol Šimun – máme pripravené zmluvu najprv 
Ing. Pavel Zajac – aha pardon, tak dobre, ospravedlňujem sa, čiže ešte zmluva s právnou kanceláriou, 
dostali ste ju všetci, nemáte, ak k nej nemáte výhrady tak nech sa páči 
Ing. Marián Benka – ja by som ešte, do rozhodnutie by sme mali doplniť, ak to odsúhlasíme, ľudí, ktorí 
môžu komunikovať s právnou kanceláriou s pánom Tökölim, aby to boli členovia zastupiteľstva, aby to 
bol starosta, keď bude treba  objednávku vypísať alebo niečo,  
Ing. Pavel Zajac – nie je problém  
Ing. Marián Benka – padlo niekoľko návrhov, nemusia tam byť všetci ale  
Ing. Pavel Zajac – dobre teda spýtam sa za vás kto bude komunikovať,  
Ing. Peter Sedláček – logicky by to mal byť zástupca starostu a mal by to byť predseda finančnej komisie, 
myslím si 
Ing. Pavel Zajac – podľa mňa pán Benka komunikoval s tým právnikom tak ako nech v tom pokračuje 
a druhý kto chcete, nech sa páči  
Pavol Šimun – Jano tu nie je teraz, či bude súhlasiť, a keby sme to odsúhlasili trinásteho dvanásty 
Ing. Marián Benka  - nie, teraz, nech to máme za sobou   
Ing. Pavel Zajac – tak tam napíšte jedného, napíšte jedného,  
Pavol Šimun – tak tam napíšem Jana 
Ing. Pavel Zajac – napíšme tam Jana, napíšme tam pána Benku a dajme ešte jedného, nech ste aspoň 
traja, si vyberte spomedzi seba Ing. Marián Benka – nastane niečo také, že statí sa informácie, hej  
Katarína Resutíková Mandyčevská - tam je aj v zmluve, že školské veci  
Ing. Marián Benka – áno, aj pani riaditeľku by sme mohli dať, lebo niektoré veci sa budú týkať  aj školy 
Katarína Resutíková Mandyčevská – tam je to aj v tej zmluve, že aj škole poradia, že  
Ing. Pavel Zajac – viete dobre, ja som za, nech tam je  
Ing. Marián Benka – nerozumieť 
Ing. Pavel Zajac – no len aby sa nám nestalo to, že nám škola zahltí pána právnika toľkými vecami, že 
nám nakoniec zdvihne paušál, však dobre, ja nehovorím aby sa, aby škola nekonzultovala veci, ale aby 
nekonzultovala viac ako my, ale dobre 
Ing. Marián Benka – no to už je, keď bude treba tak bude treba, ja neviem 
Peter Kováč – tak pôjdu cez dáku osobu  
Bc. Zdenko Urva – potom by sa bolo dohodnúť, že čo bude potrebovať škola, žeby išlo cez   
Ing. Pavel Zajac – osobne  si tiež myslím, že ja sa tiež môžem spýtať ako zriaďovateľ aj vy sa môžete 
spýtať ako zriaďovateľ  



Bc. Zdenko Urva – že to ....škola 
Ing. Pavel Zajac – ja by som to nedával, že samostatne môže bombardovať pána doktora, nerobil by som 
to tak, hej, však dajme, dajme a už pani riaditeľka môže komunikovať cez koho chce  
Bc. Jana Majerová – áno  
Ing. Pavel Zajac – z tých, čo budú schválení, čiže dajme ešte jedného z poslancov 
Ing. Peter Sedláček – Paľo Šimun  
Ing. Pavel Zajac – dobre 
Pavol Šimun – ale ja som nie fiškál, 
Ing. Peter Sedláček – ale budeš 
Pavol Šimun -  takže ideme, inžinier Zajac, inžinier Benka, inžinier Turčan  
Ing. Pavel zajac – Jano asi nie je inžinier 
Bc. Jana Majerová – nie  
Pavol Šimun – a koho sme ešte vraveli 
Ing. Pavel Zajac – teba 
Peter Kováč – inžinier Šimun  
Ing. Pavel Zajac – vyhral si súťaž, tak  
Pavol Šimun – prečítam uznesenia a ak máte dáke pripomienky, povedzte  
Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 8 – 19/2019 zo dňa 8. novembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová   
za a/ schvaľuje návrh zmluvy o poskytovaní právnych služieb podľa zákona číslo 568/2003 zbierky 
zákonov o advokácii,  
za b/ schvaľuje zástupcov obce pre komunikáciu s poskytovateľom právnych služieb inžinier Zajac, 
inžinier Benka, Turčan, Šimun 
Ing. Pavel Zajac – chýba mi tam tá advokátska kancelária  
Bc. Zdenko Urva – s kým, to som chcel aj ja povedať 
Ing. Marián Benka – to som chcel 
Pavol Šimun – ako je to 
Ing. Pavel Zajac – doktor Tököli  
Bc. Jana Majerová – skonkretizuj to  
Bc. Zdenko Urva – o poskytovaní právnych služieb 
Ing. Pavel Zajac – to je všetko v poriadku ale  
Bc. Zdenko Urva – s právnou kanceláriou neviem ako s volá  
Ing. Pavel Zajac – doktora Tököliho pomlčka a tam má nejakú eseročku 
Ing. Marián Benka – presný názov  
Ing. Pavel Zajac – majú zmluvu, daj hviezdičku a napíš to pod to  
Pavol Šimun – o advokácii a tuto dáme hviezdičku, hviezdičku  
Ing. Pavel Zajac – tam to vyslovene chýbalo 
Bc. Zdenko Urva – áno, to som chcel aj ja povedať, že  
Ing. Pavel Zajac – ten názov tej právnej kancelárie  
Katarína Resutíková Mandyčevská – docent, JUDr. Jozef Tököli 
Pavol Šimun - čítaj  
Ing. Pavel Zajac – ja ju ešte dneska vytlačím, podpíšem ju a zoberiem ju do Košíc a pôjdem mu ju zaniesť 
do kancelárie  
Ing. Marián Benka – kontakt máte 
Ing. Pavel Zajac – nemám ale zistím si  
Pavol Šimun – v podstate uznesenie len dopísal som, že  
Ing. Pavel Zajac – áno, názov kancelárie 
Pavol Šimun – o advokácii z 
Ing. Peter Sedláček – s 
Pavol Šimun – s docentom JUDr. Jozefom  Tökölim, PhD. Asociates s.r.o.  



Pavol Šimun - čítaj  
Ing. Pavel Zajac – dobre, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, teraz poďme na tú prokuratúru ohľadom tých 

uznesení, dohodli sme sa, že ich zrušíme s tým, že sa pripraví, aby ten proces bol dobrý, tak aby nemala  

Bc. Zdenko Urva – pokiaľ viem, tak musíš oboznámiť prokuratúru že to uznesenie bolo zrušené 

Ing. Pavel Zajac – no však ona nám ako náhle to bude skrátka zverejnené, tak to prokuratúre oznámim, 

nič iné, nemám čo s tým urobiť 

Bc. Zdenko Urva – áno, len aby sa nezabudlo  

Pavol Šimun – môžem čítať,  

Ing. Pavel Zajac – nech sa ľúby   

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 8 – 20/2019 zo dňa 8. novembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

ruší uznesenie obecného zastupiteľstva OcZ 4 – 14/2019 zo dňa 6.6.2019 a OcZ  5 – 13/2019 zo dňa 17.6.2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, má ešte niekto niečo do bodu rôzne v ktorom sme  

Ing. Peter Sedláček – áno, ja mám ešte, nebudem vás dlho zdržiavať, minútku len, vzhľadom na čím ďalej väčšiu 

pracovnú vyťaženosť a vzhľadom na to, že komisia životného prostredia je komisia, myslím si, že veľmi dôležitá, 

a nemôžem z hľadiska pracovného zaťaženia venovať tomu toľko času, koľko by si tá komisia zaslúžila vzdávam 

sa funkcie predsedu komisie životného prostredia, mám to odkomunikované s Katkou Resutíkovou  

Mandyčevskou, ktorá bude predsedníčkou miesto mňa,  takže v podstate pripravil som dve uznesenia, že beriete 

na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu komisie životného prostredia, to bude prvé a druhé bude volí, obecné 

zastupiteľstvo volí Katarínu za predsedníčku komisie 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči čítaj uznesenie  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 8 – 21/2019 zo dňa 8. novembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   

berie na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu komisie životného prostredia  Ing. Petra Sedláčeka 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, poprosím druhé uznesenie 

Pavol Šimun – áno, už aj idem 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 8 – 22/2019 zo dňa 8. novembra  2019  obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   

volí  Katarínu Resutíkovú Mandyševskú za predsedníčku komisie životného prostredia  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, už iba kontrolná otázka, v povodňovej komisii zostávaš, hej  

Ing. Peter Sedláček – ako predseda budem tej povodňovej komisii 

Ing. Pavel Zajac – a do tej onej, toho, do toho povodňovej, toho štábu mám zvoliť teda koho, teba či Katku  

Ing. Peter Sedláček –tak Katarínu, tým pádom, keď je predsedníčka od dneska 

Ing. Pavel Zajac – dobre, dobre 

Ing. Marián Benka – ja by som doplnil k tomu ihrisku, sme sa bavili ................... 

Ing. Pavel Zajac – na rozvoj športu 

Ing. Marián Benka – áno, tam by bolo dobre vybudovať nejakú betónovú plochu alebo niečo také, kde by sa tie 

decká mohli korčuľovať ............................. 

Ing. Pavel Zajac – a viete mi dať  nejaké podklady, aby sme požiadali o to 

Ing. Marián Benka – nie ja som len chcel povedať, že keď sa to bude osadzovať .............to umiestnenie tých 

zariadení ak by tam bola taká plocha ...........................................nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – potrebujem vedieť o tom aspoň nejaké  tie základné údaje, nejaký rozmer  

Ing. Marián Benka – niečo také ako je  športové ihrisko, proste tak aby mohli na kolieskových korčuliach  

Ing. Pavel Zajac – čiže vlastne to, čo je tam to staré ihrisko v promenáde že to by sa akože 

Ing. Marián Benka – aby to bolo nejako vyspádované, aby tá voda tiekla mohli tam chodiť na korčuliach, aby si tam 

mohli dať nejakú U rampu alebo ja neviem čo,  v zime aby sa tam dalo korčuľovať nech neriešime takéto ihrisko, 

ale nech je to priamo 

Ing. Pavel Zajac – dobre, dobre  



Ing. Marián Benka – keď sa to bude účelovo na takéto zariadenia, nemôžeme samozrejme ich použiť na niečo iné 

a keby bolo v projekte, keď nad tým uvažujem, je tam tá finálna parcela, tak možno by sme to mohli urobiť tam 

geometrák, aby tá parcela v zmysle tejto zmluvy tam zostala a vytvorila sa nová a pán...povedal ............... 

Ing. Pavel Zajac – jaj,  

Ing. Marián Benka – tak že takto 

Ing. Pavel Zajac – ale podľa mňa to vôbec nie je problém, lebo toto je dostatočne veľká parcela a takýchto vecí sa 

tam zmestí dosť  

Peter Kováč – a to nie je zlý nápad, nie  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ešte  

Ing. Marián Benka – dneska sa korčuľujú po cestách a môže sa niečo stať  

Ing. Pavel Zajac – zistím, do kedy sa podávajú projekty a 

Ing. Marián Benka – to bolo tuším od pätnásteho marca alebo pätnásteho apríla 

Ing. Pavel Zajac – no, tak nejako 

Ing. Marián Benka – čiže na to by sme sa mali pripraviť, ak  niečo také bude, tak nakresliť 

Ing. Pavel Zajac – ak, hovorím ak viete, že kde takéto niečo funguje  a nejaká firma ktorá to robí, lebo či tam má 

byť len obyčajný asfalt, či je tam nejaký iný povrch, či je tam nejaký hladený betón, alebo čo tam je  

Bc. Zdenko Urva – ja si myslím že asfalt, nie ten drsný ale ako boli voľakedy tie asfaltové ihriská. také hladké 

Peter Kováč – treba skúsiť pozrieť dáku firmu a ona ti hneď presne povie   

Ing. Pavel zajac – lebo  dneska už akože vieme, ja dokážem naceniť ten leštený betón, viem ho naceniť, hej, ale 

neviem či to môže byť betón, to ja neviem  

Ing. Marián Benka – keď to bude betón, či sa to nerozmrví zase, možno asi ten asfalt je trvácnejší ale na druhej 

strane  

Ing. Pavel Zajac – ďalšia vec či by to nemalo byť akože betón a tom ten tvrdo liaty, dneska sú tie vlastne tie nízko 

vrstvové asfalty, dneska je kadečo  

Ing. Marián Benka – ale dneska je to tak ako majú na ..............., majú tie mantinely a skôr to budeme musieť  

Ing. Pavel Zajac – ale urobíme to bez mantinelov, hej aby sa to dalo použiť na akcie, čiže ak sa spraví to ihrisko, 

tak ale bez mantinelov  

Ing. Marián Benka – ale zase aby sa dalo to klzisko robiť 

-prekrikovanie, nerozumieť  

Bc. Zdenko Urva – voľakedy, my sme sa voľakedy bavili, žeby sa na píle spravili mantinely, ktoré by sa 

dali rozobrať, iba z osb dosiek nejakých že len niečo aby sa potom pred zimou poskladalo po zime sa to 

rozoberie a uskladní sa to zasa  niekde  

Ing. Pavel Zajac – no skrátka, skúsime dať žiadosť na vybudovanie tej plochy a nebudeme zatiaľ riešiť  či 

mantinely, hej, dáme žiadosť na vybudovanie plochy, dobre 

Ing. Marián Benka – bol tu taký návrh, že ako je tie protipovodňové zátarasy tak urobiť len nejaké 

.........aby boli zablentované a na zimu by sa urobili profily do ktorých by sa  tie osb dosky vložili  

Ing. Pavel Zajac – zistí, zistím možnosti, dobre, zistím možnosti aké sú  

Ing. Marián Benka – a ak by bola plocha ja v parku, kde by sa dalo hrať aj tenis zahrať alebo hocičo, keby 

boli  

Ing. Pavel Zajac – tam ten tenis nevmestíme, lebo tam sú tie stromy, to by sme museli vypíliť 

Ing. Marián Benka – tak myslím ako detský, hej 

Ing. Pavel Zajac - jaj 

Bc. Zdenko Urva – na bedminton by to mohlo byť,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, poriešime, kto ešte má niečo do rôzneho, nikto, ešte, nech sa páči  

Katarína Resutíková Mandyčevská – povedz ty 



Bc. Zdenko Urva – vieš čo, ja som dnes čítal na stránke Trnavej Hore, neviem,  neskúmal som bližšie, 

starosta tam písal, čo spravili, tak vraj zasielali nejakú výzvu na výmenu autobusových zástaviek, neviem, 

či také dačo je  

Ing. Pavel Zajac – teraz, teraz je výzva Program obnovy dediny má sa odovzdať do pätnásteho novembra 

a treba to tam vlastne podať, ja aj som a ďalšia možnosť je banskobystrický samosprávny kraj rozvoj 

cestovného ruchu, ale mali by tie zastávky niečo k tomu, nemala by to byť iba zastávka ale aj na ten 

cestovný ruch by tam niečo malo byť  

Bc. Zdenko Urva – neskúmal som to nejako bližšie, nemal som času na to ale viem, že tam niečo také 

písal, tak ma to tak zaujalo, že sme sa aj my o zastávkach my rozprávali, že čo, dačo nevieš  

Ing. Pavel Zajac – no ako tie možnosti financovania sú  tak ako ja som aj plánoval ten rozvoj cestovného 

ruchu žeby sme tie zastávky dali, neviem, koľko ich tam vojde, ale svojim spôsobom by som potreboval 

nejaký návrh,  

Bc. Jana Majerová – a nemáme, veď sme na tom pracovali na tých zastávkach   

Bc. Zdenko Urva – to bolo také nóbl 

Ing. Pavel Zajac – viete, ja vám poviem tak, ako určite, určite by to nemalo byť taká nejaká zastávka ako 

bola vlastne ako je Grajciar, pred Lučatínom, nie taká, malo by to byť niečo, no ja vám poviem, Program 

obnovy dediny je tam taká možnosť, obec môže dostať päť tisíc euro a ten samosprávny kraj na tom 

rozvoji cestovného ruchu tam sa dá do nejakých desať, ale či to schvália záleží od poslancov  

Peter Kováč – to treba projekt 

Ing. Pavel Zajac – nie, stačí rozpočet 

Peter Kováč – stačí rozpočet 

Ing. Marián Benka  - a to nám rozpočet niekto  nevie dať .................... 

Ing. Pavel Zajac – toto nie sú také veci, to by musel spraviť Marián, alebo niekto    

Peter Kováč – rozpočet, neviem, či si videl ty drevo kombinované, také podobné ako na námestie, aby 

sa približne priblížilo k tomu, malo to takú podobnú a on to aj neceňoval, hej, bola tam 

Ing. Pavel Zajac – tak len nech to opráši, lebo viete že materiály išli teraz vyššie aby to skrátka stálo, aby 

sa to za to zrealizovalo  

Peter Kováč – prepošlem ti aj dáky návrh ak, a rozpočet že koľko, myslím že okolo tri tisíc šesťsto bolo 

materiál bez dreva, materiál a robota, kompletná  

Bc. Jana Majerová – do štyroch  

Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Peter Kováč – ale drevo môžeme naše použiť 

Bc. Jana Majerová – no  

Ing. Pavel Zajac – pozri sa, keď nám ho dokáže niekto zaplatiť tak prečo by sme ho tam nedali, boli by 

sme sami vinovatý, keby sme to drevo tam nedali  

Pavol Šimun – jasné  

Peter Kováč – ja som to len povedal, že drevo môžeme naše použiť 

Ing. Pavel Zajac – však naše, ale kúpia ho cez ten projekt 

Pavol Šimun – jasné, jasné  

Ing. Pavel Zajac – deväťdesiat percent preplatia  

Peter Kováč – čiže nech nám nacení aj to drevo  

Ing. Pavel Zajac – áno  

Bc. Jana Majerová – všetko 

Peter Kováč – dobre  



Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto niečo, ďakujem vám, no ešte 

Katarína Resutíková Mandyčevská – no ja som tu len bola pred troma týždňami svedkom ako 

zamestnanec obce vulgárne vynadal pánovi zubárovi,  

Ing. Pavel Zajac – pán zubár mi volal 

Katarína Resutíková Mandyčevská - neviem, či to bola až taká situácia, žeby až tak musel zamestnanec 

reagovať, prudko  

Ing. Pavel Zajac – poviem vám pravdu, ja som to s tým zamestnancom hneď riešil ako mi volal pán zubár, 

chlapi pána zubára prosia už desiatykrát, aby neparkoval tam, kde parkuje do prístupe dom toho dvora, 

pán zubár samozrejme pravidelne tam parkuje, a hovorím, pán zubár tiež reaguje niekedy dosť tak 

podráždene, ale  

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale nevyšla iniciatíva od neho  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa pán zubár doniesol výpoveď, tú som vám preposlal, pokiaľ viem, tak už 

máme náhradu, je nejaká mladá zubárka, ktorá si chce dať žiadosť, ktorá chce pokračovať, tak že 

hovorím, ja vám poviem tak, ja chápem, že ten zamestnanec nemal tak reagovať, ale druhá vec je tá, že 

pán doktor mi pravidelne nadáva za to, čo naozaj, svojím spôsobom on sa dakde postaví, kde by stáť 

nemal, má tam celé parkovisko a on zásadne stojí na prístupovej ceste 

Katarína Resutíková  Mandyčevská – parkovisko býva plné keď príde, pri Jednote stáť nemôže to je pre 

zákazníkov, viem, že stával pred Debnárov jeden čas 

Peter Kováč – počuj, tak spravím tam oné, spravíme tabuľky, že je to vyhradené pre  

Ing. Pavel Zajac – osobne si myslím, že ako náhle, ako náhle, dobre, teraz sme tam naozaj chodievali 

často, fakt tam máme materiál, máme kadečo tam, nech sa ľúby 

Pavol Šimun – ja by som navrhol, keby  máme, kto sem vlastne chodí, praktický lekár, chodí zubár, ešte 

dakto, a keby vo dvore sa im spravilo parkovisko, spevnené len tými zatrávňovačkami, aby si tam auto 

dali 

Ing. Pavel Zajac – ani to nie je problém, ale napríklad s doktorkou nikdy nebol žiadny  

Bc. Jana Majerová – ale či sa to tam hodí  

Pavol Šimun – ale tak  ti poviem, všetci sem budú chodiť auto, lebo ani jeden nie je stadiaľto, potom 

zaberie  dve parkovacie miesto a človek, ktorý príde k doktorovi nemá kde zaparkovať,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ak poviete že to treba, treba to dať do rozpočtu  

Pavol Šimun – to na budúci rok, teraz to už neriešme,  

Ing. Pavel Zajac – dokonca tie zatrávňovačky neviem, či tam nemáme uložené  

Peter Kováč – sú tam dáke, pozeral som  

Pavol Šimun – ja som sa ešte chcel spýtať k tej zubárke, ona si odkúpi zariadenie všetko 

Ing. Pavel Zajac – nie, pán Švéda mi povedal, že on si všetko svoje zoberie 

Pavol Šimun – a ona si všetko nadobudne   

Ing. Pavel Zajac – ona si všetko kúpi  

Pavol Šimun – dobre 

Ing. Pavel zajac – čiže my akurát, ja som to akurát to povedal, som sa rozprával tuto s Katkou Čiefkou že 

ja poprosím Moniku aby mi dala súpis našej inventarizačnej, čo sme kúpili my,  

Pavol Šimun – my sme tam nekúpili nič 

Bc. Jana Majerová – ale netáraj, kúpili  

Ing. Pavel Zajac – nejaké skrinky sme tam kupovali, nejaký nábytok a nejakú lampu sme, ktorá je 

zabudovaná, ktorá to ako dezinfikuje 

Bc. Jana Majerová  - áno 



Ing. Pavel Zajac – to sme kupovali, musí mi dať Monika zoznam, čo sme kupovali  

Bc. Jana Majerová – určite sme kupovali tam  

Ing. Pavel Zajac – pán zubár si tam kupoval kreslo, tak keď si ho kúpil tak nech si ho vezme  

Pavol Šimun – kto tam robil inventarizáciu 

Bc. Jana Majerová – určite sme kupovali, veď to schvaľovalo zastupiteľstvo  

Katarína Resutíková Mandyčevská – kto tam robil inventarizáciu  

Ing. Pavel Zajac – ak by ste, ak by ste akože nejako uvážili tak poprosím do budúročného rozpočtu          

 aspoň doktorke okná, nič nás to nejako veľa nebude stáť, hej 

 Peter Kováč – zubár má aké 

 Ing. Pavel Zajac – zubár má vymenené, doktorke vymeňme okná ak môžem poprosiť, to je  ambulancia 

a čakáreň, to je raz, dva, tri, štyri päť okien, päť hej, čiže v týchto reláciách nejakých štyri tisíc podľa mňa 

by bolo aj dosť  

Bc. Jana Majerová – čože to je, veď je to tam hrozné  

Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto niečo, ďakujem vám a prajem vám pekný zbytok večera 

 

Zo zasadnutia bol vyhotovený zvukový záznam 

 

Zapísala: Zuzana Kútna 

 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Peter Sedláček                            .................................................................... 

 

Pavol Šimun                                      ........................................................................ 

 

 

Starosta obce 

 

Ing. Pavel Zajac                                .............................................................................. 

 

 


